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Številka: 900-125/2014-3 
V Ljubljani, dne 10.9.2014 
           
             
 
 
 

 
ZAPISNIK 

 
20. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 21.5.2014 ob 18. uri, 
na sedežu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani. 
 
20. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 8 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Vojko Perhavec, 
Metodij Rigler, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Andreja Vrtačnik - Kremžar 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Jerneja Končan Babič, Robert Okorn, 
Gregor Verbinc, Marjan Jernej Virant, Gašper Župan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL,  
 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 19. redne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih 
03. Organizacija Dneva Četrtne skupnosti Rudnik 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8  PROTI:/ 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

 
 
 



 2 

AD 1 
Potrditev zapisnika 19. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo predlog 
zapisnika 19. redne seje.  
 
Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/20:  
Zapisnik 19. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo  8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/20 je bil sprejet. 
 

 
AD 2 

Poročilo aktivnostih 
 

 ČS je prejela odgovor Inšpektorata MOL glede urejenosti in čistoče zabojnikov za zbiranje 
ločenih frakcij. Inšpektorat MOL je v odgovoru navedel, da je izvedel terenski ogled in v zvezi s 
tem izdal štiri obvestila ter eno odločbo. 

 Predsedujoča je prisotne seznanila z odgovorom Mestnega redarstva MOL glede zahteve za 
nadzor nad nepravilno parkiranimi vozili. MR MOL je sporočil, da na problematičnih lokacijah 
izvaja nadzor nad nepravilno parkiranimi vozili, ter da bodo le-tega še naprej poostreno izvajali. 

 V zvezi z zaporo pešpoti ob Ljubljanici pri Livadi je predsedujoča člane sveta seznanila, da 
nadzor nad zaprtjem dostopa do vod opravlja Inšpektorat za vode, zato predlaga, da se na 
inšpektorat naslovi zahteva za ukrepanje. Po razpravi je dala na glasovanje PREDLOG 
SKLEPA ŠT. 2/20: 
Svet ČS Rudnik od Inšpektorata za vode zahteva, da se na lokaciji ob Ljubljanici 
(parcelni številki 440/2 in 439/1, k.o. Karlovško predmestje) izvede inšpekcijski nadzor 
zaradi postavitve ograje med navedenima parcelnima številkama in s tem preprečevanja 
prostega dostopa do vode.  
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov    PROTI: / 
Sklep št. 2/20 je bil sprejet. 
 

 Člani sveta so se seznanili tudi z dopisom člana sveta dr. Gollija glede rekonstrukcije ceste Ob 
dolenjski železnici in informacije glede zaključka gradnje. Ker dr. Golli na seji ni bil prisoten, je 
predsednica predlagala, da na naslednji seji sam obrazloži namen in vsebino dopisa.  

 Prejeta je bila e-pošta iniciativnega odbora Črna vas – Lipe glede neizvedenih protipoplavnih 
ukrepov in odgovor na e-pošto. Kot je poudarjeno v odgovoru pristojnih služb Mestne občine 
Ljubljana, je večina neizvedenih ukrepov na strani države, zato je potrebno urgirati na državne 
službe.  

 Predsedujoča je prisotnim na kratko poročala o sestanku, ki je bil izveden v zvezi s kanalizacijo 
Črna vas – Lipe. Sestanek je potekal v OŠ Oskarja Kovačiča. Ker prisotni na sestanku s 
strokovnimi odgovori niso bili zadovoljni, je bilo dogovorjeno, da se izvede manjši 
koordinacijski sestanek, ki pa še ni bil sklican, saj projekt še ni izdelan. 

 V zvezi z dodatnim postajališčem LPP 19B v Črni vasi je predsednica povedala, da pri številki 
205 postajališče začasno že stoji, na drugi strani ceste pa ga ne morejo narediti, saj ni 
možnosti izstopa zaradi jarka. Pristojna služba predlaga postajo pri hišni številki 238, vendar je 
potrebno pridobiti soglasje lastnika zemljišča. Dogovori še potekajo preko Zidar Jožice. 
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 Predsedujoča je članom sveta povedala, da dosedanji volilni komisiji Četrtne skupnosti Rudnik 
v juniju poteče mandat, zato so bile politične stranke že pozvane k predlogom, hkrati pa se 
poziva tudi člane sveta, da pri svojih strankah uskladijo predloge in jih pošljejo do 2.6.2014. 

 
 
 

AD 3 
Organizacija Dneva Četrtne skupnosti Rudnik 

 
Predsedujoča je predlagala, da bi se Dan Četrtne skupnosti Rudnik izvedel 18.09.2014 na stari 
lokaciji, torej na športnem igrišču ob dvorani Krim. Prisotne je pozvala k predlogom za izvedbo. 
Metodij Rigler je predlagal, da bi se za izvedbo predavanj spet priskrbeli pripomočki za video 
projekcijo, saj so bila predavanja lansko leto med udeleženci lepo sprejeta. 
V nadaljevanju je potekala še razprava glede koncepta in idej za izvedbo prireditve, o čemer se bodo 
člani sveta dogovorili na prihodnji seji.  

 
 

AD 4 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so se dogovorili, da bo prihodnja seja izredna, ter da bo potekala 11.06.2014 na posestvu 
Trnulja.  
 
 
Predsedujoča je ugotovila, da člani sveta niso poslali drugih pobud, predlogov ali vprašanj, zato je 
sejo zaključila ob 18.35. 
 
 
 
Zapisali: 
Tina Štupica            
Helena Židanek 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


